
Vážení spoluobčané, 

rád bych Vás tímto svým psaním informoval o změně ve vedení městyse Liteň a o důvodech, které k ní 

vedly. 

Po 5 měsících ve funkci starosty městyse Liteň jsem se zejména ze zdravotních důvodů dne 5.4.2023 

této funkce vzdal. 

Od samého začátku „svého“ starostování jsem pracoval sice jako neuvolněný, ale se snahou co 

nejrychleji obsáhnout rozsah práce, zvládnout denní agendu tak, aby byla zajištěna kontinuita úřadu, 

abych s kolegy zastupiteli pokračoval v práci na již započatých projektech. Rozhodně pro mne výkon 

starosty nebyl „melouchem“. Práce je to ve všech směrech velmi náročná a zodpovědná. Během 

uplynulých 5 měsíců jsme s kolegy zastupiteli odvedli obrovský kus práce, i přes to, že je spíše 

neviditelná a že jsme byli ve vedení obce „začátečníci“. Opozice nás nešetří, vyčítala nám mimojiné 

právě začátečnické chyby, které jsme dělali, jistě. Vzali jsme si z nich ponaučení a pracovali dál. 

Odmítám trvzení o nekompetentnosti mé a uskupení STAN pro Liteň. 

Zásadním mým krédem bylo, je a bude vždy pracovat svědomitě, vést přitom lidsky slušnou, 

nekonfliktní a konstruktivní komunikaci se všemi kolegy zastupiteli, zaměstanci úřadu i občany. Tomuto 

předvolebnímu slibu jsem dostál jako starosta a budu pokračovat jako zastupitel. 

Komunikace s opozicí se občas dařila, často však ne. Zde všechny zastupitele čeká ještě velká práce 

komunikaci zlepšit. 

Zdárný vývoj městyse Liteň pokračuje. Nejde jen o zahajování nových projektů. Řešíme problémy 

s projekty současnými i minulými, problémy nečekané, které nikomu nedávám za vinu, ale řešit jsem 

je jako starosta musel. Některé z nich jsou závažné, budou vyžadovat delší dobu k řešení a zvýšené 

výdaje z obecní kasy. 

Z důvodu zhoršení mého zdravotního stavu v posledních týdnech a hrozící možné dlouhodobé pracovní 

neschopnosti jsem se, po dohodě s kolegy ze STAN pro Liteň, rozhodl, že se funkce starosty vzdám. 

Pro zajištění nepřerušeného fungování úřadu, hlavně z důvodu nutnosti podepisovat mnoho důležitých 

smluv, faktur a rozhodnutí, bylo nutné zvolit starostu nového a to na mimořádném zasedání, které 

jsem v co možném nejkratším termínu svolal. Jako nástupce jsme navrhli kolegu Tomáše Jurajdu, 

o čemž jsme informovali kolegy z opozice. 

Na mimořádném veřejném zasedání Zastupitelstva městyse Liteň byl dne 5.4.2023 do funkce starosty 

zvolen kolega Tomáš Jurajda, který má několikaletou zkušenost zastupitele a posledních 5 měsíců i 

1. místostarosty. S panem Jurajdou jsme pracovali celých 5 měsíců společně, ví o všem, co jsem jako 

starosta řešil, podepisoval, je plně orientován v agendě starosty, navíc velice schopný a výkonný. Bude 

pracovat jako uvolněný starosta. Jsem přesvědčen o tom, že pan Jurajda, který obdržel vůbec nejvíce 

hlasů v loňských komunálních volbách, bude Litni velmi dobrým starostou. 

Děkuji za veškerou podporu, kterou jste mi mnozí vyjadřovali jako starostovi a věřím, že mne budete 

podporovat i nadále jako zastupitele.  

Všem spoluobčanům pak přeji příjemné velikonoční svátky. 

Dr. Peter Kapusta 

zastupitel 


